
Komisja Ogólnospołeczna 

Protokół nr 11/21 

                                               w dniu 22 listopada 2021 r. 

 
od godz. 14:00 - do godz. 14:30 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  
2. Hanna Iwaniuk  
3. Marcin Łabędzki  
4. Paweł Mataśka  
5. Dawid Mazurkiewicz 
6. Ewa Mielczarek-Sójka  
7. Wojciech Rychlik  
8. Piotr Warchlewski  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Katarzyna Chwiałkowska. Stwierdziła 
kworum.   
 
Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2022 roku 

okresu obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu 

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin 

pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2022 roku, 

funkcjonujących na terenie powiatu zduńskowolskiego.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 



Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 rok.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 r.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVIII/93/17 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych, nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Powiatu Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Starosty Zduńskowolskiego.   

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20                       

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego - FK.25/21. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20                               

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021 – FK.26/21.  

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, 
Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 

Komisja zatwierdziła porządek posiedzenia.  
 
Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.  
 



Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka 
, Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  

Komisja przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia.   
 
Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2022 roku okresu 
obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 
Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019. 
 
Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał dlaczego program jest przedłużany. Czym to jest 
spowodowane. 

Pan Witold Woźniakowski dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy poinformował, że są 
przesłanki by realizację programu przedłużyć do końca 2022 r. z uwagi na okres 
pandemiczny, który spowodował pewne perturbacje. Program będzie oparty o  krajowy 
plan działania, wytyczne działania w ramach środków unijnych a przede wszystkim o 
zmianę ustawy o zatrudnieniu i instytucjach rynku pracy. Obecnie trwają prace nad 
zmianą tej ustawy i będzie ona obowiązywała od przyszłego roku. Będą zmienione 
zakresy działania Powiatowych Urzędów Pracy i instrumenty, które w tej chwili 
obowiązują co będzie miało wpływ na powiatowy program. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały. Stąd propozycja przedłużenia programu.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy program zawiera nowe elementy.  

Pan Witold Woźniakowski dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy odpowiedział, że ten 
program działa zgodnie z wytycznymi ministerstwa, założeniami obowiązującej 
ustawy i programami unijnymi.   

 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2022 roku okresu 
obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 
Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 



Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Wojciech Rychlik , 
Piotr Warchlewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy 
oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2022 roku, funkcjonujących na 
terenie powiatu zduńskowolskiego. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy 
oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2022 roku, funkcjonujących na 
terenie powiatu zduńskowolskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, 
Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 rok. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 



Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, 
Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego na 2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, 
Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVIII/93/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVIII/93/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka 

, Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 
Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 
 
 
Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił powyższy projekt uchwały. Program był 
przedmiotem konsultacji z organizacjami pozarządowymi i  jest bazą do przyszłych 
konkursów jeżeli program zostanie przyjęty i zostaną zabezpieczone środki w 
budżecie na rok 2022.  

 
Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy projekcie budżetu na 2022 r. jest zawarty 
punkt, że powiat będzie współpracował finansowo z organizacjami pozarządowymi. 
Czy już zostały zaplanowane jakieś zadania, jeżeli tak to jakie zadania to będą.  
 
 
Wicestarosta Wojciech Rychlik odpowiedział, że projekt budżetu wzorem lat 
wcześniejszych przewiduje finansową współpracę z organizacjami pozarządowymi, 
szczególnie w zakresie kultury i sportu, które były wspierane od wielu lat.  

 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 
Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 



Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka 
, Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Zduńskowolskiego. 
 
Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy w związku z tą uchwała wrośnie 
wynagrodzenie wicestarosty, skarbnika, sekretarza i pozostałych pracowników. O ile 
brutto wzrośnie wynagrodzenie starosty.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że projekt uchwały jest wynikiem zmian 
ustawowych. Ustawa obowiązuje od 1 listopada br. Obejmuje wszystkich wójtów, 
burmistrzów, prezydentów, starostów, członków zarządów, marszałków i 
wicemarszałków oraz diet dla radnych wszystkich szczebli.  Proponowana jest 
minimalna wielkość  tj. 80 % w oparciu o kryterium ludnościowe od 60 do 120 tyś. zł. 
W przypadku wicestarosty i etatowego członka wzrost wynagrodzenia leży w gestii 
starosty. 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał o kwotę i czy pani starosta podniesie 
pracownikom pensje.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wynagrodzenie p. starosty z 
10.620,00 wzrośnie do 16.104,00 zł.  co daje kwotę 5484,00 zł. i leży to w 
kompetencji rady. Obecnie pani starosta jest na zwolnieniu lekarskim, nie wie jakie 
decyzje pani starosta będzie musiała podjąć w tym przedmiocie i pozwoli sobie 
uchylić się od odpowiedzi w tym przedmiocie.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że rozumie sytuację ale prosi o informację do 
sesji w tym przedmiocie. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że pani starosta w roku bieżącym 
podjęła decyzję o podwyższeniu wynagrodzeń pracownikom od 1 września br.  

 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Zduńskowolskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Wojciech 
Rychlik , Piotr Warchlewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.25/21. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.25/21.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka 
, Wojciech Rychlik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Dawid Mazurkiewicz, Piotr Warchlewski  
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie 
uchwalenia budżetu na rok 2021 – FK.26/21. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie 
uchwalenia budżetu na rok 2021 – FK.26/21.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 



Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka 
, Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Hanna Iwaniuk  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 
Punkt 13 

Sprawy różne. 
 

Radny Dawid Mazurkiewicz poprosił o informację jak wygląda sprawa związana z 

likwidacją laboratorium w szpitalu, dlaczego zdecydowali się na ten krok i czym była 

inspirowana ta decyzja.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wzięte były pod uwagę przesłanki 

ekonomiczne. Mają tam miejsce zmiany organizacyjne. Laboratorium zostało 

przeniesione do innego budynku.  Na sesji w sprawach różnych można poprosić 

panią prezes by udzieliła odpowiedzi na to pytanie.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy w tym zakresie są jakieś dokumenty. Wyraził 

zdziwienie, że po  tylu latach została podjęta decyzja o zamknięciu laboratorium - 

każdy szpital powinien mieć laboratorium. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że laboratorium w szpitalu jest 

outsourcingowane. Szpital posiada laboratorium z tym, że na rzecz szpitala badania 

wykonuje podmiot zewnętrzny wybrany w ramach otwartego zamówienia na 

realizację tego przedsięwzięcia.   

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał o pracowników, związki zawodowe i nowego 

operatora laboratorium i zysku dzięki tej operacji.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poprosił o sprecyzowanie wniosku na piśmie.  

 

 



 
Punkt 14 

Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Posiedzenie zakończyła przewodnicząca Komisji Katarzyna Chwiałkowska.  
 

Przewodnicząca 

Katarzyna Chwiałkowska  
 


